
اگر قرار بــه عذرخواهی بود و رئیس 
فدراســیون قائل به انجام این کار؛ او 
باید خیلی زودتر از این و بابت خطاهای 
بزرگتــر و نابخشــودنی عذرخواهی 

می کرد.
به گزارش خبر آنلایــن؛ مهدی تاج رئیس 
فدراسیون فوتبال در یک اظهارنظر جنجالی 
در باب لزوم استفاده از تکنولوژی VAR در 
لیگ برتر فوتبال جمله ای عجیب را بر زبان 
آورد و ادعا نمود که قهرمان فصل گذشــته 
لیگ برتر با اشتباه داوری تغییر کرده و بابت 
آن به طرز ناشیانه ای از هواداران استقلال 

عذرخواهی کرد.
صرفنظر از این اشتباه راهبردی و استراتژیک 
رئیس فدراسیون فوتبال و ادعای او درباره 
تغییر قهرمان با اشــتباهات داوری باید از 
رئیس فدراسیون فوتبال پرسید که چگونه 
است برای یک اشتباه که صحت و سقم آن 
محل مناقشه است، عذرخواهی می کند اما 

برای اشــتباهات بزرگتر، کلیدی تر و مهم 
تر هرگــز عذرخواهی نکــرده و نمی کند. 
اشتباهاتی به شدت مهم که تاثیری شگرف 
و فراخ بــر فوتبال و البتــه جامعه و افکار 
عمومی گذاشت اما رئیس فدراسیون فوتبال 
تصمیم گرفت بدون هیچ واکنشــی از کنار 
عبور کند؛ گویی نه خانی آمده خانی رفته!

در حالیکــه اگر قرار بــه عذرخواهی بود و 
رئیس فدراســیون قائل به عذرخواهی بود، 
بایــد خیلی زودتر از ایــن و بابت خطاهای 
نابخشــودنی عذرخواهی می کرد.  و  بزرگ 
بی تردید بزگترین اشتباه و خطای مدیریتی 
مهدی تــاج در تمام این ســالها قرارداد با 
مربی شــیادی به نام مارک ویلموتس بود 
که فوتبال ایران را بــه قهقرا برد و غرامت 
ســنگینی بابت 45 روز ناکامــی و باخت 
بحرین و عراق را بــه فوتبال ایران تحمیل 
کرد. هزینه ای که بعضی ها اعتقاد داشتند 
از میزبــان خســارت جنگ ایــران و عراق 

بیشتر بود!
تاج اما با وجود این اشــتباه نابخشــودنی 
در جــذب شــیاد بلژیکی و عقــد قرارداد 
»ویلموتس« چای هیچوقت یک عذرخواهی 

خشک و خالی هم نکرد.
جــام جهانــی 2022 قطر فوتبــال ایران 
بدترین نتایج تاریخ را گرفت. از تحقیر شدن 
با 6 گل برابر انگلیس در بازی نخســت که 
جزو 3 شکست بد جام بود تا عدم راهیابی 
به دور دوم در حالیکه در یک قدمی صعود 
بودیــم و از بازی آخر برابر امریکا فقط یک 

تساوی می خواستیم.
اما تاج که با تصمیــم انتحارآمیز در فاصله 
45 روز تــا جــام جهانــی تیم ملــی را از 
اســکوچیچ گرفت و به کی روش هبه کرد، 
هرگز بابت ناکامی جام جهانی و جریحه دار 
شــدن غرور مردم و سرخوردگی اجتماعی 

عذرخواهی نکرد.
تیم فوتبال امید ایران بیش از نیم قرن است 

که در حســرت المپیک مانده و حداقل 3 
دوره آن در دوره مهــدی تاج بوده. در تمام 
این سالها کشــور جنگ زده و بدون ثباتی 
همچون عراق همسایه به المپیک رفته اما 
ما هر دوره می بازیم و به المپیک نمی رسیم. 
هیچ گاه یادمــان نمی آید که تاج بابت این 
ناکامی ها و این باخت های سریالی تیم امید 

در دوره خودش عذرخواهی کرده باشد.
حتــی می توانیــم از لیگ مثــال بیاوریم.
از اعتراض هایــی که این روزهــا هوادارن 
پرســپولیس می کنند. از همین فصلی که 
تــاج اعتقاد دارد با اشــتباه داوری قهرمان 
لیگ تغییر کــرده و بابتش از هواداران آبی 
عذرخواهی نموده.پرسپولیســی ها معتقدند 
که آیا تاج بابت اشــتباهات داوران در طول 
فصل از هواداران پرسپولیس هم عذرخواهی 
کرده؟ نیاز نیست راه دور برویم.همان بازی 
آخر و عــدم اخراج لک و بقیــه قضایا که 
هواداران ســرخپوش روی آن زوم هستند.
یا بازی استقلال با ذوب آهن در چند هفته 

مانده به پایان لیگ.
آن بــازی هنــوز هــم در کل کل قرمز و 
آبی یکی از مثال هایی اســت که همیشــه 
روزبــه  می زنند.خطــای  پرسپولیســی ها 
چشمی کاپیتان آبی ها روی محید علیاری 
که تمامی کارشناســان داوری متفق القول 
گفتنــد اخراج داشــت اما داور بــازی در 
اشــتباهی فاحش چشــم بر آن بست. اگر 
اســتقلال 10 نفره می شــد احتمالا به گل 
برتری نمی رسید و تکلیف قهرمانی به بازی 
آخر کشــیده نمی شد.این را پرسپولیسی ها 
می گویند که آیا تاج بابت این اشتباه فاحش 
که تاثیر بسزایی در کورس قهرمانی داشت، 

از هواداران پرسپولیس عذرخواهی کرده؟
نمونه هــا فراوانند. اشــتباهات ســریالی و 

متوالی. 
اگر قــرار باشــد رئیس فدراســیون بایت 
خطایی عذرخواهی کند، قطعا مصداق های 
زیادی وجــود دارد و در فدراســیون دائم 
الاشتباه باید مهدی تاج همیشه عذر تقصیر 

داشته باشد اما هیچوقت ندارد!

فرشاد فرجی خلاف انتظارها در ترکیب 
قرار  ذوب آهن  برابر  پرسپولیس  اصلی 
گرفت تا اولویــت اول گاریدو در خط 

دفاع باشد.
به گــزارش فوتبال 360، پرســپولیس در 
ســالیان اخیر عملکرد بسیار خوبی در خط 
دفاعی خود داشته و این آپشن مهم با عوض 
شدن ســرمربی دچار تغییر و تحول نشده 
اســت. خوان کارلوس گاریدو پس از رفتن 
اوسمار ویرا، سکان هدایت قرمزهای پایتخت 
را در دســت گرفت و در اولین بازی رسمی 
خود، مقابل ذوب آهن به تساوی 1-1 رضایت 
داد. گاریدو در این بازی از زوج محمدحسین 
کنعانی زادگان و فرشاد فرجی استفاده کرد 
و ایــن درحالی بود که عده زیــادی بر این 
باور بودند فرجی در این فصل نیمکت نشین 
خواهــد بود امــا این اتفاق رخ نــداد و زوج 
کنعانی زادگان و فرجی در بــازی اول، زوج 

خط دفاعی پرسپولیس بودند.
نه مرتضی و نه گولسیانی

فصل گذشــته پرســپولیس موفق شــد به 
عنوان قهرمانی برســد امــا در این راه یکی 
از بازیکنــان کلیــدی خود یعنــی مرتضی 
پور علی گنجــی را از دســت داد. مرتضی در 
فیفادی دچار مصدومیت شــدیدی از ناحیه 

رباط صلیبی شد و پس از انجام آزمایش های 
لازم، مشخص شــد این بازیکن ادامه فصل 
را از دســت داده است. خبری که اصلا برای 
هواداران پرســپولیس خوشایند نبود و البته 
از طرفی هم خیال شــان راحت بود چراکه 

گیورگی گولسیانی هم در اختیار داشتند.
گولسیانی و کنعانی در فصل گذشته مجموعا 
12 گل برای پرســپولیس به ثمر رســاندند 
که برای دو مدافــع میانی آمار فوق العاده ای 
محســوب می شــود. گیورگی گل قهرمانی 
سرخ پوشــان در مصاف با مس رفســنجان 
را وارد دروازه حریف کرد و محمدحســین 
کنعانی زادگان هم در کامبک ماندگار قرمزها 
برابر استقلال خوزستان نقش پررنگی داشت. 
با این وجود پرسپولیس اولین بازی خود در 
لیگ بیســت وچهارم را روز پنج شــنبه برابر 
ذوب آهــن انجــام داد و در کمال تعجب نه 
خبری از گولســیانی بود و نه پورعلی گنجی 
در ترکیب اصلی تیم قرار داشــت و گاریدو 
به فرشــاد فرجــی اعتماد کرد کــه اتفاق 

غیرمنتظره ای بود! 
فیکس شدن فرجی، پاداش 

درخشش در پیش فصل
فرشــاد فرجی در بازی بــا ذوب آهن کنار 
محمدحسین کنعانی زادگان قرار گرفت تا این 

دو نفر زوج خط دفاعی پرسپولیس در اولین 
بازی فصل باشند. مرتضی پورعلی گنجی تازه 
از مصدومیتی ســنگین برگشــته و گاریدو 
قصد ریســک کــردن روی او را نداشــت. 
ضمن آنکه گولســیانی هم دیرتر از سایرین 
به واسطه حضور در یورو 2024 به تمرینات 
پرسپولیس حضور یافته بود و حضور موفق 
فرشاد فرجی در ترکیب پرسپولیس اردوی 
تدارکاتی پیش فصل زمینه ساز حضور او در 

ترکیب اولیه سرخ پوشان پایتخت شد.
فرجی البته شب پرنوسانی را مقابل ذوب آهن 
پشت سر گذاشــت و در نبردهای هوایی با 

بازیکنانی نظیر مجید علیاری، کار ســختی 
در پیش داشت. با توجه به عدم کلین شیت 
سرخ پوشان پایتخت و در پیش بودن جدال 
حســاس مقابل تراکتور تبریز و خط حمله 
پرستاره این تیم، مشخص نیست آیا گاریدو 
بازهم به فرجی اعتماد می کند یا به ســراغ 
تغییر در ترکیب تیمش خواهد رفت. حضور 
مرتضی پورعلی گنجی در دقایق پایانی جدال 
با ذوب آهن باعث شــده تــا احتمال حضور 
ایــن مدافع باتجربه در کنار محمدحســین 
کنعانی زادگان در دیدار بعدی مقابل تراکتور 

تبریز تقویت شود.

کاش همیشه این روحیه را داشتید

 تاج چند عذرخواهی به مردم و فوتبال بدهکار است

ترافیک سنگین در خط دفاعی پرسپولیس

سرمربی جدید  تیم ملی بسکتبال کیست؟

در این گزارش به معرفی ســرمربی جدید و یونانی تیم ملی بســکتبال ایران 
پرداخته ایم.

به گزارش ایســنا، پس از کش و قوس های فراوان فدراســیون بسکتبال ایران 
سرانجام سرمربی جدید تیم ملی و جانشین هاکان دمیر ترکیه ای را معرفی کرد. 
با اعلام فدراسیون بسکتبال،  سوتیریس مانولوپولوس یونانی که سابقه مربیگری 
در تیم ملی یونان و چندین باشــگاه یونانی را دارد، هدایت بسکتبالیست های 
ایران را بر عهده گرفت. به همین منظور در ادامه برجســته ترین دستاوردهای 

سوتیریس در دوران مربیگری اش را می خوانید.
سوتیریس که سال ها به عنوان دستیار فعالیت مربیگری خود را پیگیری کرده 
است، در نخستین تجربه خود، با تیم »پریستری« عنوان هفتمی لیگ دو یونان 
را کســب کرد. او در فصل 2005 نیز به همراه تیم در قامت دستیار سرمربی، 
با تیم »مکدونیکوس« عنوان نایب قهرمانی را در مسابقات سطح دو یورولیگ 

کسب کرد.
او همچنین در ســال های 2006 تا 2011 نیز در تیم »ماروســی« به عنوان 
دستیار فعالیت کرده است. این مربی در سال های 2011 تا 2012 نیز در تیم 
»آریس« دســتیار بود که موفق شــد عنوان چهارمی لیگ یونان را با این تیم 

کسب کند. 
اوج کار و بهترین عملکرد او در دوران مربیگری نیز کسب عنوان قهرمانی لیگ 
یونــان با تیم پاناتینایکوس بود. او در ســال های 2012 تا 2015 کمک مربی 
این تیم بود و با این تیم به عنوان قهرمانی لیگ یونان رســید. عملکرد خوب 
او باعث شــد تا در ســال 2015 برای یک بازه زمانی کوتاه به عنوان سرمربی 
پاناتینایکوس نیز انتخاب شود. کسب عنوان قهرمانی در جام حذفی یونان نیز 

از دیگر موفقیت های او با تیم پاناتینایکوس بود.
سوتیریس در سال های 2015 تا 201۷ نیز به عنوان دستیار در تیم آئک آتن 
شروع به فعالیت کرد. آئک با حضور سوتیریس، پس از فصل 2006 - 200۷، 
در فصل 2015 رتبه پنجم لیگ یونان را کسب کرد تا پس از ۸ سال غیبت، به 

سطح دوم یورولیگ بازگردد. 
آئک همچنین موفق شــد به لیگ قهرمانان فیبا نیز راه یابد. او در سال 201۷ 

نیز مدت زمان کوتاهی سرمربی آئک آتن شد.
مانولوپولوس در ســال های 201۸ تا 2020 نیز سرمربیگری تیم »ایفستوس 
لیمنو« در لیگ بســکتبال یونان را بر عهده داشــت که با این تیم در دو فصل 
پیاپی جایگاه پنجم و ششــم را کســب کرد. او در فصل 2021 نیز به عنوان 
سرمربی تیم »پریستری« انتخاب شد که از آنجا به عنوان مربی تیم ملی یونان 

هم منصوب شد. 
یونان در سال 2021 موفق به حضور در مسابقات یوروبسکت شد که پس از آن، 
مانولوپولوس به فعالیت خود در رده باشگاهی برگشت و از سال 2022 هدایت 

تیم »دینامو بوکرستی« در لیگ یونان را برعهده گرفت.

گزارش

بلانکو ناگهان 10 میلیارد گران کرد!

گوستاوو بلانکو که قرارداد دو ساله ای با آبی ها داشت، نتوانست مجوز حضور در 
زمین بازی را به دست بیاورد.

به گزارش »ورزش ســه«، استقلال در شــرایطی به مصاف شمس آذر قزوین 
رفت که 2 روز قبل از این دیدار به جواد نکونام اعلام شــد نمی تواند از مهاجم 

آرژانتینی در ترکیب تیمش استفاده کند. 
در واقع مشکل اصلی آن است که الحاقیه ای به قرارداد فصل گذشته این بازیکن 
اضافه شده که این موضوع مورد موافقت سازمان لیگ قرار نگرفته و به همین 
دلیل، مجوز ثبت قرارداد این بازیکن داده نشــد و از آنجایی که بازیکنان باید 
4۸ ساعت قبل از هر بازی قرارداد خود را ثبت کنند، او به دیدار با شمس آذر 

نرسید.
داستان الحاقیه نیز از این قرار است که مطابق شنیده ها، مبلغ 1۸0 هزار دلار 
با امضاء مدیریت وقت اســتقلال و مدیربرنامه های این بازیکن در دست بلانکو 
است و پس از پایان فصل و زمان تسویه حساب، مهاجم آرژانتینی اصطلاحا این 

برگه را رو کرده و خواستار دریافت این مبلغ شده است.
آنگونه که گفته شــده، قرارداد بلانکو با اســتقلال 4۸0 هزار دلار بوده و برای 
فصل جدید و سال دوم قرارداد، این بازیکن خواستار دریافت مابقی قراردادش 
در این الحاقیه است که امضاء مدیریت قبلی آبی ها نیز پای آن دیده می شود و 

از اعتبار لازم برخوردار است.
در نتیجه مدیریت باشــگاه باید درمورد مبلغ جدید با این بازیکن آرژانتینی به 

توافق برسد و به همین خاطر مذاکره باشگاه با وکیل او در جریان است.
در صورتی که بلانکو و مدیربرنامه هایش بر ســر این الحاقیه و رقم 1۸0 هزار 
دلاری به توافق دست پیدا کنند، قرارداد او ظرف روزهای آینده به ثبت می رسد 

تا این بازیکن مشکلی برای حضور در بازی با ملوان نداشته باشد.

VAR برگزاری دیدار تراکتور و پرسپولیس با

دیدار تیم های تراکتور و پرسپولیس در هفته دوم لیگ برتر با استفاده از کمک 
داور ویدیویی برگزار خواهد شد.

به گزارش ایرنا، رقابت های هفته اول لیگ برتر در حالی سپری شد که کمیته 
داوران فدراسیون فوتبال در دو مسابقه »پرسپولیس و ذوب آهن« و »شمس آذر 
قزوین و استقلال تهران« از تکنولوژی کمک داور ویدئویی بهره برد و قصد دارد 

برای دومین هفته پیاپی این کار را انجام بدهد.
محسن حکیم، مدیر پروژه سیستم کمک داور ویدئویی گفت: در هفته نخست 
لیگ برتر از دو دســتگاه VAR در بازی پرســپولیس و ذوب آهن اصفهان در 
ورزشگاه امام خمینی شهر اراک و همچنین دیدار شمس آذر با استقلال تهران 

در استادیوم سردار آزادگان قزوین استفاده شد.
وی اضافه کرد: بازی تراکتور مقابل پرسپولیس در هفته دوم لیگ برتر، که روز 
پنجشنبه اول شهریورماه در ورزشگاه یادگار امام با VAR )سیستم کمک داور 

ویدئویی( برگزار خواهد شد.

فوتبال

امیرحسین زارع: 

انتقام گریه مادرم را می گیرم

ملی پوش سنگین وزن کشتی آزاد ایران تاکید کرد که انتقام 
شکست از حریف گرجستانی را می گیرد. به گزارش »ورزش 
ســه«، امیرحسین زارع هنوز شکست غیرمنتظره در فینال 
المپیک 2024 پاریس را هضم نکرده و اســتقبال پرشوری 
از ســوی مردم آمل در زمان ورود به شهرش را دید، دوباره 
بغض کرد و وعده داد تا این ناکامی را جبران کند و در آینده 
مقابل گنو پتریاشویلی به پیروزی برسد و حرکت او پس از 
برد را پاســخ بدهد. کشتی گیر 125 کیلوگرم تیم ملی آزاد 
ایران که پس از مدال جهانی، ســودای کسب مدال طلای 
المپیک را در ســر داشت و می خواست تاج و تخت کشتی 
سنگین وزن را برای خود کند، در رقابت با گنو پتریاشویلی 
غافلگیر شد و یک لحظه کم آورد تا به قیمت از دست رفتن 
قهرمانی برای او شود، اما زارع وعده انتقام این شکست را به 
هم شــهریانش داد. امیرحسین زارع در مراسم استقبال از او 
در بازگشت از المپیک پاریس که در حضور پرشور مردم آمل 
و در کنار خانواده اش برگزار شد، گفت: حقیقتا در شبی که 
آن اتفاق افتاد، شرمندگی ام آنقدر زیاد بود که نمی توانستم 
با کسی ارتباط بگیرم و در چشم شما هم شهریانم نگاه کنم 
و واقعا شرمنده شدم. او که با صدایی بغض آلود حرف هایش 
را ادامه می داد، اظهار کرد:  دوباره شور و اشتیاق و دلگرمی 
بیشتری را نسبت به خودم دیدم، شرمندگی ام بیشتر شد و 
به شما این قول را می دهم که پا پس نگذارم، با تمام وجودم 
می جنگم و از جانم مایه می گذارم تا نه اینکه فقط مدال طلا 
بگیرم، بلکه دل همه شــما را به دست بیاورم چون می دانم 
دل شما در آن لحظه شکست. نایب قهرمان المپیک 2024 
عنوان کرد: دســت پدر و مــادر، مربیان و همه عزیزانی که 
برای من زحمت کشــیدند را می بوسم. می دانم که آن موقع 
پدر، مادر، خواهر و بستگانم ناراحت بودند و برای اینکه این 
ناراحتی ها از بین برود و از جانم مایه می گذارم. در آخر تاکید 

می کنم که این انتقام به تنهایی شدنی نیست، ما می بریم.

پیام گوندوگان به سیتی 
می خواهم برگردم

ایلکای گوندوگان در تماســی با مدیران منچسترســیتی 
اعلام کرده است که دوست دارد به این باشگاه برگردد. به 
گزارش »ورزش سه«، گوندوگان در فاصله سال های 2016 
تا 2023 پیراهن منچستر سیتی را به تن داشت و توانست 
موفقیت های بســیاری را به همراه این تیم به دست آورد 
که از جمله آنها کسب چند عنوان قهرمانی در رقابت های 
لیگ برتر انگلیس و همچنین قهرمانی در رقابت های لیگ 
قهرمانان اروپا بود. ایــن بازیکن در پنجره نقل و انتقالات 
تابستانی سال گذشــته و پس از پایان مهلت قراردادش با 
این باشگاه تصمیم گرفت که سیتی را ترک کند تا تجربه 
جدیدی را در دوران فوتبال به دست آورد و راهی بارسلونا 
شد اما شرایط مطابق تصورش نبود و او فصل چندان خوبی 
را با این تیم ســپری نکرد و در نهایت هم جامی به دست 
نیاورد. در روزهای گذشته شایعات زیادی مبنی بر جدایی 
او از بارسلونا در روزهای پیش رو و پیشنهادهایی که از چند 
باشگاه از جمله باشــگاه های عربستانی به دستش رسیده 
بود منتشر شده بود اما روزنامه اسپورت فاش کرد که این 
ســتاره آلمانی در گفت وگویی که با مدیران بارسا داشته از 
آنها خواسته اســت که با جدایی اش موافقت کنند. رادیو 
کاتالونیا خبر داده است که این بازیکن در روزهای گذشته 
با مدیران منچسترسیتی در تماس بوده و به آنها اعلام کرده 

که دوست دارد بار دیگر پیراهن این تیم را به تن کند. 

قول ام باپه برای رسیدن 
به رکورد رونالدو

کیلیان ام باپه که در نخستین بازی اش در این فصل گلزنی 
کرد، می خواهد به رکورد الگویش برســد. به گزارش ایسنا، 
کیلیــان ام باپه اولین بازی رســمی اش  را با رئال مادرید در 
سوپرجام اروپا در ورشو انجام داد. این دیگر یک رویا نبود و 
واقعی بود. چیزی که مادرید از ســال 201۷ دنبال می کرد. 
از زمانی که ام باپه در موناکو ویران کننده ظَاهر شــد، رئال  
مادرید به دنبال او بود ولی حقوق و دســتمزد بالای ام باپه 
و حضور بی  بی  ســی)بنزما، بیل و رونالدو( در مادرید، ورود 
او را غیرممکــن کرد و به همین خاطر او به پاریس رفت. و 
این یک سفر هفت ساله بود و او هر تابستان به رئال نزدیک 
می شد و در نهایت در سال 2024 که قراردادش با پاری سن 
ژرمن به پایان رســید، هیچ بهانه ای وجود نداشت و رویای 
کیلیان که در کودکی اتاقش را با پوسترهایی از کریستیانو 
رونالدو پر کرده بود به حقیقت پیوست. خیلی وقت بود که 
منتظر این لحظه بودم. این یک لحظه عالی برای من است. 
وقتی برای مادرید بازی می کنید هیچ محدودیتی ندارید. ما 
پیشرفت می کنیم و شــب های باورنکردنی زیادی در پیش 
خواهیم داشــت. ام باپه کارش را با لباس سفید به بهترین 
شــکل با کسب یک عنوان و گلزنی آغاز کرد. چالش او گل 
زدن در هر بازی و نزدیک شــدن به رکورد کریستیانو است 
که پس از به ثمر رساندن 450 گل در ۹ فصل، یا به عبارتی 
50 گل در هر فصل، مادرید را ترک کرد. او در پاسخ به این 
ســوال که می تواند به رکورد گلزنی رونالدو در رئال برسد یا 
خیر؟ گفت: ما رئال مادرید هستیم، هیچ محدودیتی نداریم. 
اگر 50 گل در یک فصل هدف است می توانیم به آن برسیم.

ویژه

خارجی
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طنز تلخ ورزش ایران؛ پایتخت ورزشگاه ندارد توصیه از بالا برای کاهش محرومیت بیرانوند
اینهمه  بــا  ایران  پایتخت 
قدمت و ثــروت و جمعیت 
20 میلیونی یک ورزشــگاه 
برای برگزاری مسابقه فوتبال 

ندارد.
به گــزارش خبرآنلاین؛ معضل 
میزبانی تیم های تهرانی بدل به 
یک بحران در لیگ برتر شده و 
مشخص نیست تا چه زمانی این 

بحران ادامه خحواهد داشــت. بعد از بازسازی فرسایشی و طولانی مدت استادیوم آزادی، 
ورزشــگاه تختی نیز در عین ناباوری به دلیل مشــکلات موجود مهیای میزبانی در فصل 
جاری نشد و همین سبب شد تا پرسپولیس و استقلال برای میزبانی بازی های خانگی آواره 
شهرستان ها شوند. در هفته نخست پرسپولیس در اراک از ذوب آهن میزبانی کرد و به نظر 
می رســد این اتفاق در هفته دوم نیز برای استقلال بیفتد. طنز تلخ اینجاست که پایتخت 
ایران با اینهمه قدمت و ثروت و جمعیت 20 میلیونی یک ورزشگاه برای برگزاری مسابقه 

فوتبال ندارد و  تیمهای قدیمی و پرطرفدارش برای بازی باید آواره شهرستان ها شوند.
در شــرایطی که تیم فوتبال استقلال این هفته میزبان ملوان است اما محل برگزاری این 
دیدار هنوز مشــخص نیســت. برنا بر برنامه قبلی قرار بود ورزشگاه شهدای قدس میزبان 
آبی ها در هفته دوم باشــد اما مدیر این اســتادیوم اعلام کرده بازی فوق در این استادویم 

برگزار نخواهد شد.
رحیمی در خصوص اینکه آیا دیدار استقلال و ملوان در استادویم شهدای شهر قدس برگزار 
می شود یا خیر اظهار کرد: ما در حال اجرای کارها هستیم ولی به احتمال فراوان مجموعه 

برای بازی های استقلال بعد از دیدارهای هفته سوم آماده می شود.
وی در خصوص اینکه آیا مشــکل آبخوری، سرویس بهداشتی و ... این مجموعه حل شده 
یا خیر گفت: این مشــکلات در حال انجام شدن است ولی ورزشگاه برای این بازی آماده 

نمی شود.
مدیر مجموعه شــهدای شــهر قدس در خصوص اینکه چطور بازی هوادار و خیبر در این 
استادویم برگزار شد گفت: آن هفته تمام نیروهای ما به صورت شبانه روزی کار می کردند و 
هفته سختی را پشت سر گذاشتیم. شهردار و تمامی عوامل شهرقدس دست به دست هم 
دادند تا کارها پیش برود. ما فشــار زیادی را تحمل کردیم اما بازی استقلال در این هفته 
اینجا برگزار نمی شود. محمد بادافره با اشاره به اینکه ملوان با نیت کسب سه امتیاز به دیدار 
استقلال می رود، اظهار کرد: هنوز محل دیدار ما با استقلال مشخص نشده و نمی دانیم در 
کدام ورزشگاه باید بازی کنیم. این موضوع کار را سخت می کند چون جمعه بازی داریم و 

باید زودتر برای اقامت تیم هتل بگیریم. ضمن اینکه نیاز به رزرو بلیت هم داریم.
وی ادامــه داد: اگر می شــد در تهران بازی کنیــم کار راحت تر بود اما به نظر می رســد 
ورزشگاهی در تهران آمادگی میزبانی را ندارد. بنابراین احتمال دارد در قزوین بازی کنیم 
چون ورزشگاه این شهر سیستم VAR دارد و دیگر نیازی نیست ورزشگاه دیگری انتخاب 

شود تا بخواهند تجهیزات VAR را به آن ورزشگاه ببرند. 

باوجود این که کمیته تعیین 
وضعیت بازیکنان فدراسیون 
فوتبال هنــوز رای خود در 
مورد پرونده شکایت باشگاه 
علیرضــا  از  پرســپولیس 
بیرانوند را صــادر نکرده اما 
برخی در تلاش هستند تا این 

رای را بشکنند!
به گــزارش  مهر، در شــرایطی 

کمیته تعیین وضعیت بازیکنان فدراســیون فوتبال هنوز رأی خود را در خصوص پرونده 
شکایت باشگاه پرسپولیس از علیرضا بیرانوند به دلیل فسخ یک طرفه و همچنین شکایت 
آنها از باشگاه تراکتور تبریز اعلام نکرده است، برخی توصیه ها به فدراسیون فوتبال صورت 

گرفته تا محرومیت احتمالی این بازیکن کاهش پیدا کند.
این توصیه از آنجا صورت گرفت که در گمانه زنی های قبل از صدور نهایی رای عنوان شده 
بود که علیرضا بیرانوند به پرداخت حدود 20 میلیارد تومان به باشگاه پرسپولیس و چهار 

ماه محروم از حضور در میادین محکوم خواهد شد.
به همین خاطر یکی از مسئولان رده بالای کشور به فدراسیون فوتبال توصیه کرده است که 
میزان محرومیت دروازه بان تیم ملی فوتبال ایران کاهش پیدا کند تا این بازیکن بتواند هم 
برای تیم ملی و هم برای تراکتور به میدان برود. این مسئول که اصالتی تبریزی دارد صرفا 

پیشنهاد و توصیه خود را مطرح کرده و تصمیم گیری نهایی با فدراسیون فوتبال است.
البته برخی نمایندگان مجلس هــم تلاش هایی را برای کاهش محرومیت دروازه بان تیم 
فوتبال تراکتور انجام و مذاکراتی را با مســئولان فدراسیون فوتبال انجام داده اند اما هنوز 
نتیجه این رایزنی ها مشــخص نشده اســت. یکی از دلایل تاخیر در صدور رای هم همین 

تماس ها و توصیه ها عنوان شده است.
فدراسیون فوتبال که برای بررسی شــکایت باشگاه پرسپولیس از بیرانوند زمان زیادی را 
صرف کرده، در حال بررســی شرایط این پرونده برای کاهش رای نهایی است. با این حال 
رئیس فدراسیون فوتبال تاکید داشته است که استقلال کمیته تعیین وضعیت باید حفظ 

شود و رای باید طبق اساسنامه صادر شود.
با این حال فدراســیون فوتبال در تلاش اســت که اگر هم از میزان محرومیت دروازه بان 
تراکتور و تیم ملی ایران کم کرد، مبلغ مالی این رای کاسته نشود و علیرضا بیرانوند ناچار 

شود مبلغ اعلام شده را به باشگاه پرسپولیس پرداخت کند.
پرونده شکایت باشگاه پرسپولیس از علیرضا بیرانوند در شرایطی هنوز به صدور رای نرسیده 
که قرار است دیدار دو تیم سرخپوشان تهرانی و تبریزی در هفته دوم لیگ بیست و چهارم 
روز پنجشــنبه هفته جاری در ورزشگاه سهند تبریز برگزار شود و علیرضا بیرانوند هم در 
صورتی که رای صادر نشود مانند دیدار هفته اول درون دروازه تراکتور قرار خواهد گرفت.

به نظر می رسد با توجه به حساسیت هایی که این دیدار دارد و شرایطی که طرفداران تیم 
فوتبال تراکتور تبریز رقم زده اند رای کمیته تعیین وضعیت به بعد از دیدار با پرسپولیس 

موکول شود تا علیرضا بیرانوند بتواند برای تیم تبریزی به میدان برود.


